
Cetinje, 07.10. 2014. u 12.10h  

 

 

 PREDŚEDNIK RANKO KRIVOKAPIĆ: 

 Poštovani poslanici 25. saziva Skupštine Crne Gore, otvaram prvu śednicu 

jesenjeg zasijedanja. 

 Shodno dogovoru sa kolegijuma, kolega Kaluđerović me obavijestio da, zbog 

porodičnih obaveza neće prisustvovati. 

 Na stolu, povodom mjeseca dana, mjesec dana borbe protiv raka dojke, naše 

kolege iz Odbora za rad, zdravstvo i socijalno staranje su vam pripremili oznaku kao 

znak solidarnosti i svakako će biti posebna sjednica Odbora posvećena toj temi i 

njihovom trudu da ovu prijetnju posebno istaknutu u modernim društvima, osvijetle i 

izazovu pažnju javnosti i brigu cijelog društva da se tom problemu posvetimo više. 

 Zahvaljujem se kolegama iz Odbora i svima vama. 

 Prije prelaska utvrđivanja dnevnog reda imamo zapisnike sa osme, desete i 

jedanaeste sjednice, proljećnog zasijedanja. 

 Da li ima nekih primjedbi na zapisnike? 

 Kolega Damjanoviću, izvolite. 

 

 ALEKSANDAR DAMJANOVIĆ: 

 Hvala, predsjedniče. 

 Poštovana Skupštino, poštovani građani, 

Naime, čitajući pažljivo zapisnike, vidio sam da je ostavljeno da se do početka jesenjeg 

zasijedanja definiše kojom se većinom glasa Zakon o stranim investicijama, jer ostala je 

da kažem obaveza da se taj zakon glasa i bilo je čini mi se problema vezanih za 

dvotrećinsku ili običnu, takozvanu veliku većinu.  

 E sad me interesuje da li je nadležni odbor to razmatrao, da li je razmatrano od 

strane rukovodstva Parlamenta i da li će se ovaj predlog zakona naći na dnevnom redu. 

Govorim u kontekstu toga da su prihvaćeni amandmani da Skupština po prvi put ima 

svoje predstavnike u Savjetu za investicije. Hvala. 

  



 PREDŚEDNIK RANKO KRIVOKAPIĆ: 

 Hvala, kolega Damjanoviću. 

 Ono što smo uradili da smo odlučili da to uvrstimo u dnevni red sjutrašnje 

śednice, a to je sljedeća śednica, pa ćemo dati Odboru vremena da to pitanje razmotri. 

Izvukli smo analizu prošlog glasanja o osnovnom zakonu kao uporedni osnov i 

dobićemo mišljenje do kraja druge śednice jesenjeg zasijedanja i moći ćemo da se 

izjasnimo. 

 To je informacija sa śjutra. 

 Dnevni red imate, suštinski je posvećen izboru i imenovanju. 

 Da li možemo usvojiti predloženi dnevni red?Hvala vam. Konstatujem da smo 

usvojili predloženi dnevni red. 

 Dogovor je da o prvoj tačci govori u ime klubova po 10 minuta, ko želi. To je izbor 

Vrhovnog državnog tužioca, a druga i treća tačka, spajamo predloge administrativnog 

odbora i takođe važi isti princip ako imamo zainteresovanih u ime kluba po deset 

minuta. 

 Prelazimo na prvu tačku dnevnog reda - Izbor Vrhovnog državnog tužioca. 

 Kao što sami znate, proljetos smo na 10. sjednici već odlučivali shodno Ustavu 

dvotrećinskom većinom o Predlogu Tužilačkog savjeta.  

 Procedura je da najranije poslije mjesec dana, prošlo je više od mjesec dana, 

možemo  se izjašnjavati sada o cjelini kandidata Vrhovnog državnog tužioca to znači da 

su još u proceduri predloženi od strane Tužilačkog savjeta gospodin Ivica Stanković i 

kandidati na konkursku gospođa Vesna Gačević - Rugova i gospodin Dragoljub Strugar, 

tako da ćemo se izjašnjavati o tri kandidata. 

 Neophodna većina je tri petine, tj. 49 poslanika. Glasanje je tajno. Glasanjem će 

rukovoditi gospodin Mustafić uz asistenciju generalnog sekretara, i to je od servisnih 

informacija, odnosno proceduralnih informacija. 

 A sada otvaram raspravu. Izvolite ko želi riječ 

 Koleginica Jasavić, izvolite. 

 

 AZRA JASAVIĆ: 

 Hvala. 



 Izbor Vrhovnog državnog tužioca je jedno od ključnih pitanja za svaku državu, 

posebno za Crnu Goru u ovom vrlo važnom momentu kada se suočavamo sa 

izazovima borbe protiv organizovanog kriminala i korupcije na visokom nivou. 

 Naš put u Evropskoj uniji upravo zavisi od naše spremnosti da se ozbiljno 

uhvatimo u koštac, prije svega sa korupcijom na visokom nivou i sa obračunom sa 

organizovanim kriminalom. 

 Imajući u vidu činjenicu da i vlast ne bježi od izjava kojim priznaje da je 

organizovani kriminal prisutan u Crnoj Gori i da postoji sprega između vlasti i kriminala, 

jasno je da pitanje VDT -a zaslužuje prvorazredni značaj u‚ ovom parlamentu.  

 Ono što želim da kažem crnogorskim građanima jeste da je pitanje izbora VDT-a 

ključno zbog uspostavljanja pune pravne sigurnosti. Ako nema pune pravne sigurnosti, 

nema vladavine prava. Ako nema vladavine prava nema domaćih ni stranih investicija. 

Ako nema domaćih i stranih investicija nema novih radnih mjesta. Ako nema novih 

radnih mjesta, nema ekonomske nezavisnosti pojedinca, a bez ekonomske nezavisnosti 

pojedinca, pojedinac je ugrožen i uvijek u poziciji da se sa njegovom voljom lako 

manipuliše, jer sa gladnim stomakom je lako manipulisati.  

 Zbog toga je pitanje izbora VDT-a ključno i zbog toga mi u Pozitivnoj Crnoj Gori 

smatramo da danas moramo biti vrlo odgovorni i na ovom mjestu sa vama, da bi 

razmijenili argumente sljedećih redosljeda poteza ove države vezano za izbor VDT-a. 

 Ono na šta ja želim da se fokusiram jeste, šta mi u Pozitivnoj Crnoj Gori 

smatramo da je plan Demokratske partije socijalista. Vi ćete nas demantovati ukoliko ja 

nijesam u pravu i mi nismo u pravu, a vrijeme koje dolazi pred nama može da 

posvjedoči ko jeste a ko nije u pravu. 

 Mi znamo da se u Skupštini našla pred radnim odborom radna verzija Zakona o 

državnom tužilaštvu. Mi znamo da se na javnoj raspravi našao zakon o specijalnom 

državnom tužilaštvu. Prije nego što smo pristupili uopšte razmišljanju o izboru VDT-a, 

mi smo pažljivo u Pozitivnoj Crnoj Gori izanalizirali odredbe ovog zakona, i došli do 

zaključka da vi zapravo želite od Vrhodnog državnog tužioca da napravite, kroz ove 

zakone koje planirate, da donese englesku kraljicu. To znači da će premijer u ovoj 

zemlkji, kada je Tužilaštvo u pitanju, biti specijalni tužilac, odnosno glavni specijalni 

tužilac, a da će VDT biti engleska kraljica, jer vi planirate da mu ovim zakonima 



oduzmete sve ingerencije koje se odnose na ozbiljnu borbu protiv korupcije na visokom 

nivou i organizovanog kriminala. 

 Zašto to kažem? Za to što ste vi napisali tekst nacrta zakona o specijalnom 

državnom tužilaštvu koji je bio na javnoj raspravi u kome se navodi da će specijalno 

državno tužilaštvo biti nadležno za organizovani kriminal, bez obzira na visinu propisane 

kazne i za krivična djela sa elementima korupcije bez obzira na visinu propisane kazne i 

to nabrajate koja. 

 Dalje, vi kažete da će radom specijalnog državnog tužilaštva rukovoditi glavni 

specijalni tužilac koji za rad odgovora Vrhovnom državnom tužiocu. Ali vi kažete nešto 

što crnogorska javnost  treba da zna, a poslanici ozbiljni, odgovorni, posvećeni državi 

Cernoj Gori, patriotski okrenuti prema njoj i interesima njenog naroda koji je sve 

siromašniji vam kažu da ste isplanirali i sljedeću stvar koju ćemo mi zajedno sa 

ozbiljnim snagama iz opozicije, kao i iz vladajuće strukture, vjerujem da tamo ima 

ozbiljnih snaga spriječiti. Vi ste naveli da će glavni specijalni tužilac, može iz opravdanih 

razloga, odrediti da se pojedini predmet posebno čuva, a sa sadržajem takvog 

predmeta može biti upoznat samo specijalni tužilac koga on odredi. 

 Šta ovo znači? Ovo znači da predmeti mogu stajati u fioku, da do njih može doći 

samo specijalni tužilac i glavni specijalni tužilac koga on odredi, a za ovo po pravu 

nadzora s obzirom na odredbe Zakona o državnom tužilaštvu, ne može znati Vrhovni 

državni tužilac. 

 To znači da ni sistemom obaveznih uputstava vi ne obuhvatate uopšte 

specijalnog tužioca i pokušavate da ga izmjestite iz potpune ingerencije na kvalitetan 

način Vrhovnog državnog tužioca. 

 Pitanje integriteta profesionalno i lično gospodina Stankovića nije dovedeno u 

pitanju ni od jednog poslanika Pozitivne Crne Gore, jer to je osoba koja ima puni lični 

profesionalni kredibilitet, ali mi nećemo dozvoliti da se vi poigravate sa gospodinom 

Stankovićem iz tog razloga što gospodin Stanković je osoba koja ima mjere i koja neće 

nevine ljude optuživati. Gospodin Stanković ima mjere i neće sigurno one koji su krivi 

ostaviti u poziciju da krivično ne odgovaraju. To će sigurno biti ono što će on raditi, jer 

mi vjerujemo da on zaslužuje da bude Vrhovni državni tužilac, ali ne sa ovakvim 

ovlašćenjima. Mi ne želimo da dovedemo tog uvaženog gospodina u poziciju da ga 



prozivamo sjutra u Skupštini kada dođe izvještaj Vrhovnog državnog tužioca za 

neodgovoran rad, jer mu vi sprečavate dati ovlašćenja iz zakona koja bi trebala da mu 

pripadnu. I za to pozivam sve iz opozicije, pozivam sve iz Socijaldemokratske partije, 

pozivam sve ozbiljne i oddgovorne poslanike iz DPS-a koji su tu iz opštih interesa, iz 

interesa da narodu bude bolje, da pažljivo prouče Zakon o državnom tužilaštvu i 

pogledaju sve na šta ukazujem. Zašto? Zato što vi i kod dijela uputstava ne obuhvatate 

specijalnog državnog tužioca. Vi takođe kod preuzimanja predmeta ne obuhvatate 

prezimanje predmeta od specijalnog državnog tužioca, jer vi tražite da se može oduzeti 

predmet spcijalnom državnom tužiocu samo ako postoje osnovi sumnje da je 

rukovodilac ili državni tužilac u specijalnom tužilaštvu izvršio krivično djelo iz nadležnosti 

specijalnog državnog tužilaštva. 

 Što je najvažnije, vi ste isplanirali ono što vam mi nećemo dozvoliti, a to je da 

glavnog specijalnog državnog tužioca, uz njegovu pisanu saglasnost, imenuje Tužilački 

savjet na predlog Vrhovnog ddržavnog tužioca. Ja pozivam kompletnu crnogorsku 

javnost na pozornost u ovom dijelu jer će od ovih zakona zavisiti kako će se voditi borba 

protiv organizovanog kriminala i korupcije na visokom nivou, a to znači ukoliko uspijemo 

u toj borbi da ćemo imati uspješno poglavlje 23 24, a to znači da ćemo imati, ako 

budemo imali uspješnog tužioca, imaćemo i razvijenu privredu i bogate stanovnike. Vi 

činite sve da vi budete sve bogatiji, a narod sve siromašniji. 

 Dalje, mi tražimo, a to ću moliti kolege iz opozicije i kolege iz Socijaldemokratske 

partije, kao i kolege ozbiljne iz Demokratske partije socijalista, da glavnog specijalnog 

tužioca ne postavljamo na ovakav način, već da ga imenuje Vrhovni državni tužilac, 

nakon pribavljenog mišljenja na sjednici državnih tužilaca Vrhovnog državnog tužilaštva. 

 Zašto je ovo važno? Ako hoćete čovjeku da uvalite vruć krompir, ako hoćete 

čovjeka da uvedete u poziciju da bude VDT, onda mu dajte puni zamah i nemojte mu 

vezati noge i ruke ovim zakonima, nego mu dajte puni kapacitet da zaista radi svoj 

posao onako kako se to od njega očekuje, onako kako to od njega očekuju crnogorski 

građani, jer ne zaboravite ekonomski oporavak ove zemlje direktno zavisi od toga kako 

mi zakone donosimo o državnom tužilaštvu i o specijalnom državnom tužilaštvu. To što 

ste vi planirali da specijalnog tužioca izmjestite i sa njim, kao sa premijerom, upravljate, 

a da sa VDT-om se ponašate kao sa engleskom kraljicom, je nešto što smo pročitali i mi 



vam to sigurno nećemo dozvoliti i nećemo dozvoliti da prozivamo gospodina Stankovića 

za ono za šta on ne može biti odgovoran već ovaj parlament, pa unaprijed upozoravam 

crnogorsku javnost, kao i sve vas kolege poslanici kojima je zaista stalo do 

demokratskih promjena, do pune vladavine prava da ozbiljno razmotrite sve ove 

primjedbe i da svi zajedno donesemo kvalitetne zakone koji će dati puni zamajac 

gospodinu Stankoviću ili bilo kojem drugom tužiocu, jer na sreću u Crnoj Gori evo se 

pojavljuje već drugi put kvalitetan kandidat. Ima dovoljno kandidata koji su spremni da 

sude na osnovu Ustava i zakona i da im ni jedan pojedinac ne bude iznad Ustava.  

 Ono što hoću na kraju, evo završavam, da vas zamolim uvažene kolege, da 

razumijete to što Pozitivna Crna Gora u ovakvim okolnostima ne može podržati 

kandidata kojeg je predložio Tužilački savjet i za koga ste svi prošli put glasali, ne za to 

što ne vrijedi, radi se o izuzetnom čovjeku, već za to što vi planirate da od njega 

napravite neko, ko neće imati rezultate da biste vi trajali kroz zakonska rješenja i mi to 

nećemo dozvoliti, aposlutno jer je problem u svim ovim zamkama koje ste postavili i tu 

ste igru prepoznali i tu igru koja je pažljivo sigurno planirana u vrhu Demokratske partije 

socijalista, gdje su vaši vodeći pravnici koji su bili nekana na čelu Agencije na 

nacionalnu bezbjednost a da su u Ministarstvo pravde dobro osmislili, ali  i mi znamo za 

jadac, a zato što  mi znamo za jadac nećemo vam dozvoliti da obesmislite kompletan 

proces, nego idemo na to da se donesu kvalitetni zakoni da se čovjeku daju puni 

kapaciteti za borbu protiv organizovanog kriminala i korupcije na visokom nivou, da 

dođe u poziciju da svoj puni integritet i lični i profesionalni u punom smislu ostvari, a 

nakon toga onda možeto glasati, zaista ove ... Hvala. 

 

 PREDŚEDNIK RANKO KRIVOKAPIĆ: 

 Hvala, koleginice Jasavić.U ime Poslaničkog Kluba DPS-a kolega  Aprcović, a 

priprema se kolega Popović. 

 

 ŽELJKO APRCOVIĆ: 

 Zahvaljujem, predsjedniče. 

           Uvažene koleginice i kolege poslanici i uvaženi građani Crne Gore, 



 Na početku svojeg izlaganja, moram da izrazim žaljenje zbog toga što danas sa 

nama u Prijestonici Cetinje u prvom jesenjem zasijedanju u Parlamentu nijesu 

predstavnici Demokratskog fronta, koji su učestvovali u reformama, odnosno usvajanju 

amandmana na Ustav Crne Gore koje smo radili godinu dana i na kvalitetan način, 

mislim došli do rješenja kako i na koji način da unaprijedimo pravoduđe i da dođemo do 

jednog efikasnog i nezavisnog tužilaštva. 

 Međutim, i prošle godine na kraju decembra mjeseca kada smo imali pred nama 

predloge kandidata za vrhovnog državnog tužioca u mojem uvodnog izlaganju rekao da 

postoji velika bojazan da do kraja 2014.godine nećemo izabrati vrhovnog državnog 

tužioca i da nećemo imati priliku da, prije svega jedno značajno unutrašnje pitanje Crne 

Gore riješimo na adekvatan i kvalitetan način i po mnogo čemu i vanjsko pitanje Crne 

Gore sa aspekta evropskih i evroatlantskih integracija u kojima se naša država nalazi. 

Definitivno razočaran sam sa time, što do dana današnjeg nijesmo izabrali vrhovnog 

državnog tužioca zbog toga što nijesmo omogućili da se stepen povjerenja građana 

Crne Gore u rad Vrhovnog državno tužilaštva podigne na jedan veći nivo, a mislim da 

smo imali priliku u  prethodnih devet mjeseci da damo šansu određenim kandidatima 

koji bi na kvalitetan način organizovali rad u Vrhovnom državnom tužilaštvu i dolazili do 

pravih rješenja mi kao kontrolori tog postupka imali pravo da iz opozicionih i pozicionih 

klupa analiziramo taj rad i dajemo pozitivne odnosno negativne ocjene. 

 Moram da kažem da moje zadovoljstvo što sam participirao u radu Ustavnog 

odbora se sastoji u tome  zbog toga što sam kroz kontak odnosno‚svi mi kroz kontakt sa 

Venecijanskom komisijom smo dobili uvjeravanja da su ustavne promjene izuzetno 

jedan težak proces, da mora veći stepen koncenzusa, veći stepen saglasnosti svih 

poslanika da bude i da je taj proces koji traje u pojedinim državama čiji državljani 

participiraju u radu Venecijanske komisije traje dugi niz godina. Mi smo došli do jednog 

kvalitetnog rješenja, bez obzira na činjenicu što smo iza zatvorenih vrata komentarisali 

mi iz Demokratske partije socijalista da ćemo taj deblokirajući mehanizam utvrđujući ga 

na tri petine, da ćemo doći u situaciju da ne možemo kvalitetnog kandidata za vrhovnog 

državnog tužioca da izaberemo u dva kruga glasanja i to se potvrdilo. 

 Danas imamo tri kandidata. Imamo tri kvalitetna kandidata, imamo kandidate koji 

su spremni i prema onome što istakli na odborima da se uhvate u koštac sa reformama 



u tužilačkoj organizaciji, da se uhvate u koštac sa svim onim anomalijama za koje se mi 

svi ne samo deklarativno nego suštinski zalažemo da se borba protiv organizovanog 

kriminala i  korupcije na svim nivoima, da se vladavina prava podigne na jedan veći 

nivo, da i svaki građanin, svaka institucija, javna i privatna i država budu isti odgovorni 

pred zakonom.  

 Imamo šansu i imamo kratak period. Kratak period sa apskta onoga što nas 

očekuje u srijedu, što nas očekuje kroz izvještaj o napretku u prethodnom periodu i 

imamo šansu da u narednom periodu u 2015.godini ispravimo sve to što je uočeno kao 

neki nedostatak i da onemogućimo vrhovnom državnom tužiocu da radi svoj posao, da 

bi na kraju 2015.godine dobili poziv za članstvo u NATO. Zašto to kažem? Ne bih se 

složio sa nekim konstatacijama da smo prvo trebali da donesemo zakone o državnom 

tužilaštvu i zakon o spcijalnom tužilaštvu, iz prostog razloga što, ako danas izaberemo 

kandidata koji će vršiti odgovornu funkciju vrhovnog državnog tužioca, onda će on sam 

moći  da učestvuje, odnosno da da određene sugestije pozitivne kako i na koji način vidi 

rad Vrhovnog državnog tužilaštva u narednom perodu.  

 Mi smo, nažalost koleginice i kolege poslanici bili u VD stanju, znači izgubili smo 

godinu dana, izgubili smo da poziciniramo tužilaštvo, na način kako je to naš ZKP i 

propisao u smislu novog pozicioniranja u smislu dobre koncentracije, dokazne građe u 

smislu kvalitetnog otkrivanja izvršioca krivičnih djela na najnižem i najvećem mogućem 

nivou, u smislu dobre i organizovane borbe protiv organizovanog kriminala i korupcije i 

u smislu podatka da smo na taj način mogli dolaziti do kvalitetnog osuđenja i do 

kvalitegnih presuda za konkretne krivično-pravne stvari. To nijesmo uradili, nijesmo 

spuštali ni po vertikali organizacioni šemu u Vrhovnom državnom tužilaštvu, imamo 

nedostatak kalitetnih izvršilaca, imamo nedostatak malog broja izvršilaca i upravo sa 

aspekta ovoga da ga tako nazovem jedno pak stanje traje godinu dana.  

 Moja želja je, kao poslanika iz ovoga Parlamenta zašta se i moja poslanička 

grupa tokom prethodnog perioda konzistentno zalagala, da danas izaberemo vrhovnog 

državnog tužioca, da ćemo imati priliku sve tri petine koje u drugom krugu glasaju za 

tog kandidata da ga dobro kontrolišemo, da dobro analiziramo njegov rad, da tražimo 

od njega mjerljive rezultate, a što će biti ocijenjeno i od ovog Parlamenta i od od 



međunarodnih subjekata, koji budu kontrolisali napredak Crne Gore u narednom 

periodu. 

 Mi smo kroz Akcioni plan za reformu pravosuđa za pet godina donijeli kvalitetne 

zakone, uradili smo dio toga posla, međutim, nijesmo ga zaokružili sa aspekta ne 

mogućnost izbora VDT-a. Radi se po mojem dubokom ubjeđenju i o uskim, političkim 

razlikama u odnosu na ono što mi predlažemo, što vi predlažete, a moje razmišljanje da 

nema u ovome poslu nas i vas, da je u ovome poslu najbitniji građanin Crne Gore. Ako 

danas ne bi smo izabrali na Cetinju vrhovnog državnog tužioca, mislim da bi smo došli u 

nazavidan položaj, ne samo mi kao poslanici iz neposredno izabrani predstavnici 

naroda, nego svi građani Crne Gore. Svi građani to od nas očekuju, očekuju potpunu 

sistematizaciju rada Vrhovnog državnog tužilaštva, do osnovnih državnih tužilaštava i 

otkrivanja svih onih izvršioca krivičnih djela, odnosno svih onih učinilaca protiv pravnih 

radnji. Smatram da su sva tri kandidata kvalitetna, smatram da će tužilaštvo shodno 

obavezujućim normama i Zakona o krivičnom postupku i drugim obavezujućim 

normama koje će biti usvojene i implementirane kroz novi zakon o državnom tužilaštvu, 

krenuti da radi posao na otrivanju uz podršku policije i uz adekvatne odnose sa 

pravosuđen, da će krenuti na otkrivanje izvršilaca krivičnih djela, da će pripremati 

kvalitetna optuženja, sa kvalitetnom dokaznom građom, što ponavljam još jedan put i da 

ćemo dolaziti do kvalitetnih presuda. To je osnov za vraćanje povjerenja građana Crne 

Gore, odnosno za povećanje povjerenja građana Crne Gore u kompletan pravosudni 

sistem. I ako toga nijesmo svjesni, mislim da smo u zabluci. Zato očekujem od vas 

kolege poslanici da ćemo danas bez obzira na suštinske političke razlike shvatiti 

trenutak crnogorski i sa aspekta unutrašnjih pitanja Crne Gore i aspekta vanjskog 

pitanja. Moraćemo da omogućimo kvalitetnim kadrovima da zauzimaju najodgovornije 

funkcije u Vrhovnom državnom tužilaštvu i moraćemo da tražimo od tih kvalitetnih 

kadrova mjerljive rezultate i kroz njihove godišnje izvještaje, a i kroz njihove 

pojedinačne izvještaje. 

Mi smo najbolji i najveći kontrolori. Ne vidim razlog da bi sada iskazivali rezervu u 

pogledu nečega što će se ovo desiti u nekom narednom periodu, mislim da imamo 

kapaciteta i u opoziciju i u vlasti i da imamo kapaciteta, što se tiče stručnih, 

profesionalnih ljudi koji imaju i lična svojstva, da izaberemo te ljude da im damo šansu i 



da građani Crne Gore u jednom vrlo kratkom periodu osjete poboljšanje u ovoj jednoj 

izuzetno osjetljivoj sferi. Svjestan sam činjenice, da u konkretnom slučaju od vladavine 

prava zavisi ekonomija, zavisi status svakog pojedinca, svjestan sam činjenice, da je 

bilo propusta, ali svjestan sam i toga i ubijeđen sam u to da ćemo u narednom periodu 

kroz izbor vrhovnog državnog tužioca lagano kroz jedan mukotrpan proces dolaziti do 

adekvatnih rješenja svih problema koji su identifikovani u Crnoj Gori.  

 Nemojmo još jednaput vas molim kao moje kolege  da zarad malih sitnih 

političkih interesa, zbog toga što je to  neko predložio na ovaj ili na onaj način, da danas 

ne izaberemo vrhovnog državnog tužioca.  

 Zahvaljujem. 

 

 PREDŚEDNIK RANKO KRIVOKAPIĆ: 

 Hvala, kolega Aprcoviću. 

 Kolega Popoviću, hoćete li u ime Kluba četiri partije?Izvolite. 

 

 ANDRIJA POPOVIĆ: 

 Poštovana Skupštino, uvažene građanke i građani Crne Gore i crnogorske 

dijaspore. 

 Govoriću u ime Liberalne partije, naravno poznato je da je naš klub heterogen, 

tako da ćemo različite stavove imati o izboru vrhovnog državnog tužioca. Vjerujem da 

ćemo ga danas izabrati, najveća odgovornost leži na nama poslanicima, poslanicama 

ovog visokog doma zašto nema vrhovnog državnog tužioca već 18 mjeseci, odnosno 

zašto je u VD stanju. Na neki način mi svi zajedno rugamo sa ovim narodom, kroz 

ustavne reforme definisali smo da je za izbor vrhovnog državnog tužioca potrebno 2/3 

glasova poslanika, odnosno u drugom krugu 3/5 što je nelogično, neprirodno na neki 

način suludo. Mi u ovom Parlamentu prostom većinom biramo predsjednika Vlade, 

ministre, predsjednika Skupštine, sa 41 od 81 poslanika. Predsjednik Vlade ima pet 

puta veću moć i imaće u ovoj Crnoj Gori i vrhovnog državnog tužioca kojeg ćemo 

eventualno danas izabrati. Predsjednik Skupštine ima isto nekoliko puta veću moć u 

ovoj Crnoj Gori od vrhovnog državnog tužioca kojega ćemo danas eventualno izabrati. 

S pravom nam prebacuju ministar unutrašnjih poslova, direktor Policije, da smo mi 



odgovorni zbog povampirenog organizovanog kriminala koji nam se dešava već neko 

vrijeme na potezu od Bara preko Budve, Kotora, Herceg Novoga. Mi danas moramo 

izabrati vrhovnog državnog tužioca. Više nema nikakvog opravdanja da zbog ovog ili 

onog razloga to ne učinimo. Mi smo već potrošili nekoliko veoma valjanih kandidata, 

odnosno kandidatkinja za vrhovnog državnog tužioca, danas ne smijemo i ovu šansu 

propuštiti. Tajno je glasanje, kako će se ko izjasniti, neću ulaziti u to imamo i riječ 

struke, tužilački savjet je dao svoj predlog, vjerujem da ćemo danas biti odgovorni i da 

ćemo izabrati vrhovnog državnog tužioca.  

 Zahvaljujem vam. 

 

 PREDŚEDNIK RANKO KRIVOKAPIĆ: 

 Hvala, kolega Popoviću. 

 Da li se još neko javlja za riječ? 

 Kolega Milić. Izvolite. 

 

 SRĐAN MILIĆ: 

 Hvala Vam, gospodine predsjedniče Parlamenta. 

 Poštovani građani Crne Gore, na prethodnom zasijedanju, kraj proljećnjeg 

zasijedanja, mi smo napustili Parlament i jasno definisali da tražimo da se ispoštuje 

izborna volja građana Kolašina, da se zakaže konsultativna sjednica Skupštine opštine 

Kolašin i da sa druge strane se obezbijedi poštovanje demokratske procedure u Herceg 

Novom i jedno i drugo je obezbijeđeno i ovom prilikom se zahvaljujem kolegama na 

solidarnosti Kluba poslanika Pozitivne Crne Gore. Na o nome što smo pokušali da 

uradimo, da zaustavimo proces obesmišljavanja izbora, zahvaljujući volji pojedinih 

političara iz vrha vlasti i sa druge strane neefikasnošću rada tužilačkih organa, koji i 

dan, danas imaju s moje strane potpisane krivične prijave, protiv ljudi iz Demokratske 

partije socijalista i u Kolašinu i u Herceg Novom. S druge strane, danas se vodi 

rasprava o tome, ko će biti izabran za vrhovnog državnog tužioca između tri kandidata. 

Umjesto da kao jedan ozbiljan Parlament kažemo kakav nam vrhovni državni tužilac 

treba. Ne vjerujem da u ovoj sali i ovoj zemlji postoji mnogo onih koji danas smatraju da 

je stanje u Tužilaštvu dobro i da ga ne treba mijenjati. Mi nijesmo donosili ustavne 



promjene u pravosuđu zbog toga da bismo se bavili kozmetičkim promjenama. Nijesmo 

ni onog dana glasali iako ste nam odbili sve amandmane, da poboljšamo te zakone i taj 

dio ustavnih promjena zbog toga što bismo željeli nekome da omogućimo da nastavi, sa 

dosadašnjom praksom. Glasali smo zbog toga da bismo došli do dana kada će 

vladavina prava biti temeljni postulat za sve u Crnoj Gori. Glasali smo zbog toga što 

želimo da pokažemo da niko neće biti iznad zakona. Ali, danas se u jednom dijelu te 

javnosti i ne raspravlja o tome hoće li biti ili neće biti izabran vrhovni državni tužilac. U 

jednom dijelu te javnosti je mnogo važnije pitanje hoće li se ili neće izvesti na čistac 

Socijalistička narodna partija Crne Gore i kao što vidite ne bave se ni sa jednom 

kandidaturom, ali se bave sa glavnim Odborom SNP-a, kako je bilo glasanje da se ne 

muče, bilo je glasanje 64/13. Bili bi iznenađeni mnogi od ovih van SNP-a da se zna 

kako je ko i u Klub poslanika, a i u glavnom odboru glasao povodom ove tačke dnevnog 

reda. Ali uglavnom Odbor SNP-a je donio svoju odluka i ta odluka je obavezujuća za 

sve u SNP-u. Zbog toga što nam djeluje jedna neprincipijelna koalicija, koja nikad nije 

sklopljena, ali je na djelu zbog toga što im se poklapaju interesi. Interesi onih koji žele 

da kako kažu izvedu na čistac SNP, interes onih, a to je potpuno legitimno, koji imaju 

strah da svaki predlog koji dolazi pred ovu Skupštinu prije toga  dobro preteresen u 

kuhinji Demokratske partije socijalista, ali valjda je to normalno, valjda je normalno da 

se oni time bave. Ali je mnogo važnije da li ti ljudi imaju svoj koji su predloženi ovđe 

integritet i da li znaju da i kad prođe taj izbor moraće da rade posao u skladu sa onim 

kako je definisano zakonom. I gospođo Jasavić što se tiče SNP-a nemate što oko toga 

da brinete. 

Ovakvi predlozi zakona neće proći, niti ćemo ih mi na ovakav način podržati. Ali, postoji 

jedna druga grupacija. Postoji grupacija u vrhu pravosuđa Crne Gore koja, takođe, vrši 

aktivno lobiranje da se danas ne desi ništa ovdje, da se ne dese promjene. Vjerujem da 

taj vrh pravosuđa u Crnoj Gori smatra da je situacija u tužilaštvu odlična, da ne treba 

bilo šta mijenjati, odnosno da bi izborom i promjenama u Vrhovnom državnom tužilaštvu 

možda mogle da se otvore Pandorine kutije koje dugo vremena već stoje zatvorene, a 

oni najbolje znaju ko je što radio u prethodnom periodu da bi se dodvorio Demokratskoj 

partiji socijalista, da bi zadržao svoje funkcije kao predsjednik Vrhovnog suda ili neke 



druge funkcije. Izgleda da ćemo doći do dana kada ćemo morati svi polako da 

polažemo te račune.  

 Postoji i ona za mene najbitnija grupa. Postoje ljudi koji su u ovoj državi izgubili 

ono što je najvrednije. Izgubili su članove svojih porodica. Oni su dali izjave. Dala je 

izjavu i gospođa Slava Šćekić, sestra ubijenog policijskog inspektora Šćekića. Dala je 

izjavu u odnosu na gospodina Stankovića, da misli da bi on trebao časno da obavlja 

svoj posao. Imao sam priliku da razgovaram i sa predstavnicima porodice ubijenog 

glavnog i odgovornog urednika Dana Duška Jovanovića. Zbog njihovog i mog digniteta 

ne želim o tome pričati javno, ali ako nekome bude potrebno imam i od njih da će oni 

progovoriti javno oko svega.  

 Upravo zbog te nade da bi se promjenama u tužilaštvu moglo konačno doći do 

toga ko su nalogodavci ubistva Duška Jovanovića, zbog nade da se konačno zna ko je 

iz policije izdao da bi se ubio Šćekić, zbog nade da konačno možemo u Crnoj Gori da 

kažemo nulta tolerancija prema svima onima koji se bave kriminalom i korupcijom, Klub 

poslanika SNP-a će, shodno stavu Glavnog odbora SNP-a, podržati, i to da ne bude 

dileme, izbor Ivice Stankovića za vrhovnog državnog tužioca. Naravno. Narednih dana 

će vezivati to sve za neuobičajene čajšijske priče oko toga da je neko na nekoga uticao. 

S obzirom da smatram da je politička korupcija najveće zlo ili jedno od najvećih zla koje 

postoje u ovoj zemlji, želim da mu prvi posao bude da ispita da li je u ovom glasu SNP-a 

ima bilo kakve političke korupcije i potpuno kontra tezi da ćemo kontrolisati mi vrhovnog 

državnog tužioca. Ima na stolu, u fioci, samo mora dobro da prevrne po onim 

dokumentima, jer su to negdje zabili dolje, krivične prijave koje je potpisivao Srđan Milić. 

Nema u odnosu na glas Srđana Milića i Kluba poslanika SNP-a nikakvu obavezu prema 

nama, ako smo đe griješili, mi prvi da odgovaramo, ali ima obavezu prema porodici 

Šćekić. Ima obavezu prema porodici Jovanović. Ima obavezu prema svih onih 30 

nerasvijetljenih ubistava u Crnoj Gori. Ima obavezu da jasno kaže ko je najslabija karika 

u lancu između policije, tužilaštva i pravosuđa. Hvala vam velika.  

 

 PREDŚEDNIK RANKO KRIVOKAPIĆ: 

 Hvala, poslaniče Miliću. 



 Da li se još neko javlja za riječ? Ako ne, hvala vam. Ovim je rasprava zaključena 

po prvoj tački dnevnog reda. Prelazimo na glasanje.  

 Izvolite, generalni sekretare, prozovite poslanike da preuzmu glasački listić, 

samo prije toga kutija da dođe. Igore, molim vas da pokažete kutiju da nema dno kada 

je vi otvorite. 

 Izvolite, generalni sekretare.   

 

 DAMIR DAVIDOVIĆ: 

 Ranko Krivokapić, Mevludin Nuhodžić, Milutin Simović, Rifat Rastoder, Andrija 

Popović, Borislav Banović, Tarzan Milošević, Predrag Sekulić, Filip Vuković, Radivoje 

Nikčević, Miodrag Vuković, Šefkija Murić, Srđa Popović, poslanik Šefkija Murić ponovo 

pošto nije bio u sali, Slobodan Radović, Damir Šehović, Saša Pešić, Branko Čavor, Luiđ 

Škrelja, Milorad Vuletić, Obrad Stanišić, Zoran Jelić, Marta Šćepanović, Zoran Srzentić, 

Draginja Vuksanović, Džavid Šabović, Husnija Šabović,     Izet Bralić, Halil Duković, 

Branka Tanasijević, Rešid Adrović, Mićo Orlandić, Žana Filipović, Željko Aprcović, 

Zorica Kovačević, Radovan Obradović, Nada Drobnjak, Veljko Zarubica, Nikola Gegaj, 

Jasmin Sutović,Miodrag Lekić, Ljiljana Đurašković, Branka Bošnjak, Milan Knežević, 

Janko Vučinić, Andrija Mandić, Nebojša Medojević, Predrag Bulatović, Goran Danilović, 

Branko Radulović, Strahinja Bulajić, Slaven Radunović, Koča Pavlović, Vladislav 

Bojović, Emilo Labudović, Radovan Asanović,  Veljko Vasiljević, Milutin Đukanović, 

Jelisava Kalezić, Srđan Milić, Neven Gošović, Snežana Jonica, Velizar Kaluđerović, 

Aleksandar Damjanović, Obrad Gojković, Radosav Nišavić, Danko Šarančić, Darko 

Pajović, Azra Jasavić, Mladen Bojanić, Srđan Perić, Dritan Abazović, Goran Tuponja, 

Suljo Mustafić, Kemal Zoronjić, Almer Kalač, Ljerka Dragičević, Nik Gjeloshaj, Genci 

Nimanbegu, Zoran Miljanić, Novica Stanić. 

 

 PREDŚEDNIK RANKO KRIVOKAPIĆ: 

 Hvala, poštovane kolege, hvala generalnom sekretaru. 

 Daću pauzu deset minuta da se izbroje glasovi. 

 Hvala kolegi Mistafiću, i generalnom sekretaru na poslu koji će obaviti. 

 Puza. 



 

 

 

 PREDŚEDNIK RANKO KRIVOKAPIĆ: 

 Poštovane koleginice i kolege, završeno je glasanje, zahvaljujem se kolegama 

Mustafiću i generalnom sekretaru Davidoviću. Uručen je 51 glasački listić.  U glasačkoj 

kutiji je bilo isti broj lisitića, 51. Važećih glasačkih lisitča bilo je 49, nevažećih je bilo dva. 

Kandidati su dobili sledeći broj glasova: 

 Kandidat Vesna Gačević Rugova nije dobila nijedan glas.  

 Kandidat Dragoljub Strugar nije dobio nijedan glas. 

 Kandidat Ivica Stanković dobio je 49 glasova. 

 Konstatujem da je za vrhovnog državnog tužioca Crne Gore izabran Ivica 

Stanković. Čestitam mu u vaše ime i ime kvalifikovane većine. 

 Dok kandidat ne prisitgne da bi položio zakletvu, nastavljamo sa sledećom 

tačkom dnevnog reda.  

 Dogovorili smo da imamo objedinjenu raspravu imenovanje predsjednika 

Državne Izborne Komisije i jednog člana Držane Izborne Komisije iz reda predsatavnika 

civilnog društva i nevladinog sektora univerziteta i imenovanje devet članova Državne 

Izborne Komisije.  

 U ime Administrativnog odbora riječ će dobiti kolega Nikčević. Izvolite. 

 

 RADIVOJE NIKČEVIĆ: 

 Uvaženi predsjedniče, potpredsjedniče Mustafiću, kolege poslanici,  

 Kao što ste već rekli danas imamo dvije odluke, jedna je odluka o imenovanju 

predsjednika Državne izborne komisije i jednog člana Državne izborne komisije iz reda 

predstavnika cijelog društva, nevladinog sektora i univerziteta i dozvolite da dam kratko 

obrazloženje, imajući u vidu činjenicu da smo tu odluku utvrdili prije nekoliko dana pa 

nijesam siguran da su svi imali prilike i da se upoznaju sa njom. Znači, Administrativni 

odbor je utvrdio odluku da se za predstavnika Držane Izborne Komisije imenuje Budimir 

Šaranović, a za člana Državne Izborne Komisije iz reda predstavnika civilnog društva 

nevladinog sektora i univerziteta imenuje magistar Vlado Dedović. Kao što sam već 



rekao, imamo obrazloženje te odluke ali ukratko da ukažem, imajući u vidu da se ovaj 

postupak vodio praktično od samog dana donošenja izmjena i dopuna Zakona o izboru 

odbornika i poslanika u Skupštini Crne Gore 22.marta 2014. godine,dakle, Imajući u 

vidu te obaveze i obaveze Administrativnog odbora, mi smo tada raspisali oglas u svim 

dnevnim sredstvima informisanja, kao i na sajtu Skupštine i tada smo dobili tri predloga 

za predsjednika Državne izborne komisije, a dva kandidata za predstavnika Državne 

izborne komisije iz redova predstavnika civilnog društva i nevladinog sektora, na 

odvojene dvije sjednice Administrativnog odbora. Nijedan od kandidata nije dobio 

potrebnu većinu i imajući u vidu tu činjenicu, a imajući u vidu i zakonske rokove da smo 

morali da u roku od mjesec dana da donesemo takvu odluku mi smo upoznali Kolegijum 

predsjednika Skupštine da nismo u mogućnosti bili da odradimo taj posao do kraja i da 

izaberemo Držanu Izbornu Komisiju u skladu sa tim izmjenama i dopunama Zakona. 

 Kasnije je Administrativni odbor odlučio da raspiše ponovni javni konkurs za 

predsjednika Državne izborne komisije i jednog člana Državne izborne komisije iz reda 

predstavnika civilnog društva, takođe je taj svoj poziv objavio u sredstvima informisanja. 

Po ponovnom javnom konkurstu za imenovanje predsjednika  DIK-a i jednog člana iz 

reda predstavnika civilnog društva,nevladinog sektora,Univerziteta javili su se Budimir 

Šaranović, Milenka Vukčević, Nebojša Mitrić, koji je uoči sjednice Administrativnog 

odbora povukao tu kandidaturu. Za jednog člana  Državne Izborne Komisije iz reda 

predstavnika civilnog društva nevladinog sektora Univerziteta magistar Vlado Dedović. 

Odobr je na 39. sjednici održanoj 9.septembra 2014.godine, uvidom u dokumentaciju 

kandidata, utvrdio da su svi kandidati blagovremno dostavili potpunu i urednu 

dokumentaciju. Odbor je većinom glasova, ukupno 12 članova Odbora, za Budimira 

Šaranovića glasalo 11 članova i jedan je uzdržan, predstavnik Pozitivne Crne Gore, 

gospodin Perić. Milenka Vukčević i ministar Nikolić nijesu dobili nijedan glas 

Administrativnog odobra. Odbor je jednoglasno ukupno 12 članova Administrativnog 

odbora glasalo za gospodina magistra Vlada Dedovića i čime je utvrdio predlog odluke 

koju danas razmatramo. Znači, predsjednik  DIK- a,  utvrđen od strane Administrativnog 

odbora o kome se danas izjašnjavamo, gospodin Budimir Šaranović, a iz nevladinog 

sektora gospodin Vlado Dedović.  

 Da li sada da pređemo na drugu odluku,a onda kasnije da se izjašnjavamo? 



 Kao što ste već rekli, u skladu sa istim zakonom, mi smo pokrenuli tu proceduru. 

Imajući u vidu da tada nijesu ispunjeni osnovni uslovi, nijesu izabrani predsjednik i jedan 

član  Državne izborne komisije a u istom javnom pozivu u skladu sa zakonom, odnosno 

sa članom 30 zakona određeno je da  Državnu izbornu komisiju čine predsjednik deset 

članova u stalnom sastavu i po jedan opunomoćeni predstavnik podnosilac izborne 

liste. Četiri člana stalnog sastava  DIK-a imenuje se na predlog parlamentarne većine, a 

četiri člana stalnog sastava Komisije od kojih jedan vrši funkciju sekretara, imenuje se 

na predlog predstavnika političke partije, odnosno podnosioca  izborne liste za 

autentičnu zastupnost pripadnika manjinskih naroda i manjinske nacionalne zajednice i 

koja je na prethodnim izborima dobila najveći broj glasova, a njegov zamjenik treba da 

bude pripadnik nekog drugog manjinskog naroda ili manjinske nacionalne zajednice. 

Članovima DIK-a u stalnom sastavu koji se imenuju na predlog parlamentarne većine, 

odnosno pozicije, imenuju se predstavnici izbornih lista sa izborne liste koja je dobila 

veći broj glasova na prethodnim izborima.  

 Administrativni odbor je na 32.sjednici održanoj 27. marta 2014.godine, kao što 

sam već rekao, pokrenuo ukupan postupak. Imajući u vudu da nijesu izabrani 

predsjednik i članovi, u tom pozivu je dostavljeno svim klubovima poslanika da u skladu 

sa ovim članom zakona dostave predlog svojih kandidata za članove, odnosno 

zamjenike. Po pozivu Odbora klubovi poslanika dostavili su predloge za člavone i 

zamjenike članova Državne izborne komisije, Administrativni odbor je na 39. sjednici od 

9. septembra nastavio taj postupak imenovanja. Devet članova Državne izborne 

komisije na način što je utvrdio listu kandidata za članove komisije u stalnom 

sastavu,‚članovi Odbora su se javno izjasnili o svakom predloženom kandidatu za 

člana, odnosno zamjenika člana komisije i o članovima stalnog sastava predloženim od 

strane opozicije da vrši funkicju sektretara Komisije. S obzirom na činjenicu da 

parlamentarna opozicija nije imala zajednički predlog, nakon čega su se izjasnili da 

predlog odluke u cjelini, svi predloženi kandidati za članove, odnosno zamjenike 

članova Komisije dobili su jednoglasnu podršku članova odbora. Ukupno je glasalo 13 

članova odbora, nakon što je utvrđena lista kandidata za članove Odbor je odlučio da se 

izjasni o kandidatima za članove komisije koji su predloženi od parlamentarne opozicije 

da vrše funkciju sekretara komisije. Odbor se izjasnio o dva predloga parlamentarne 



opozicije za člana stalnog sastava koji vrši funkciju sekretara komisije, a to su Veljo 

Čađenović i Milisav Ćorić. Odbor je većinom glasova, ukupno je bilo 13 glasova, šest za 

Velja Čađenovića, a sedam za Milisava Ćorića. Odbor je većinom glasova na kraju od 

ukupno 12 članova odbora osam za, a četiri protiv, donio predlog odluke o imenovanju 

devet članova Državne Izborne Komisije i dostavio ga Skupštini na dalje odlučivanje. 

 Znači, u odluci imamo devet članova Državne izborne komisije, devet zamjenika i 

Milisava Ćorića koji će obavljati funkciju sekretara Državne izborne komisije. Predlažem 

da ih usvojimo. Hvala. 

 

 PREDŚEDNIK RANKO KRIVOKAPIĆ: 

 Hvala, poslaniče Nikčeviću. 

 Javlja li se ko za riječ? 

 Hvala vam. 

 Stavljam na glasanje, imamo dva glasanja. Jedno je predśednika Državne 

Izborne Komisije i jednog člana iz reda civilnog društva nevladinog sektora univerziteta.  

 Stavljam prvu odluku na glasanje. Izvolite, za, protiv i uzdržani. Glasamo 

elektronski.  

 

 

 PREDŚEDNIK RANKO KRIVOKAPIĆ: 

 Hvala vam. 

 Glasalo je, neko nije glasao. 

 Ponovićemo glasanje, ako nije  neko glasao, jeste li svi glasali. 

 Ponovićemo glasanje, poništavam glasanje zbog tehničke neobučenosti 

poslanika. 

 Izvolite. 

 Poništavam glasanje i glasamo ponovo, dva je   za, tri je protiv, četiri uzdržan. 

Nije neophodna apsolutna većina dovoljna je većina prisutnih. 

 Da provjerimo glasačku opremu kolege Stanišića, sad je u redu. 

 Hvala. 



 Glasala su 53 poslanika, 40 za, nije bilo protiv, 13 uzdržanih, konstatujem da su 

poštovana gospoda izabrana, potrebna većina je prisutnih.  

 Idemo na glasanje u cjelini za članove komisije, devet članova  i vršilac funkcije 

sekretara komisije se glasaju. 

 Izvolite. 

 Za, protiv, uzdržan, dva je za, tri je  protiv, četiri uzdržana. 

 Hvala vam. 

 Glasalo je 55 poslanika, 46 za, nije bilo protiv, bilo je devet uzdržanih, 

konstatujem da smo izabrali i članove Državne izborne komisije, sa željama da ova 

izborna komisija prije svega unaprijedi povjerenje  u izborni proces, a u konačnome da 

zakonitost izbornog procesa bude neupitna nakon njenog rada.  

 Čestitam na izboru. 

 Da li je gospodin Stanković stigao.  

 Dajemo samo dva minuta pauzu, dok se ne pojavi gospodin Stanković, do 

zakletve još nije  Državni vrhovni tužilac. 

 Pet minuta pauza. 

 Hvala vam. 

 

  

 PREDŚEDNIK RANKO KRIVOKAPIĆ: 

 Poštovane kolege, prije završetka rada prve śjednice jesenjeg zasijedanja u 

2014 godini, i posle dugog puta od Ustavnih promjena, puno rada sa Venecijanskom 

komisijom koja je to ove sedmice ima i stotu śednicu svog postojanja u dvadeset 

godina, našeg dobrog rada sa njom, i reko bih na velike koncesualne sposobnosti ovog 

Parlamenta da usvaja tako osetljivu oblast, a to je oblast Sudstva i Tužilaštva, u 

relativno kratkom roku  za takvu komplikovanu oblast Ustav izmjene, posle sedam 

godina Ustava Crne Gore, i u proceduri koja traži veliku podršku. A posebno je teško 

naći, athonimum   oko bilo kojeg čovjeka, u javnom životu mi smo uspjeli prvo da 

Ustavni sud tako reći konsezusom ovom Parlamentu konstituišemo, rezultate ćemo 

cijeniti vremenom koje je pred nama. I sada takođe veliki iskorak izbor Vrhovnog 



džravnog tužioca, tro petinskom većinom kvalifikovanom većinom, opet velikom 

konsesualnom sposobnosti ovog Parlamenta uz podršku i vlasti opozicije. 

 Naravno tako velike većine obavezuju, to je snažan mandat, ali mandat koji 

obavezuje i na dobre rezultate.  

 Ja čestitam gospodinu Ivici Stankoviću i pozivam ga da položi zakletvu za 

Vrhovnog državnog tužioca Crne Gore. 

 Izvolite. 

 

 IVICA STANKOVIĆ: 

 Zakljinjem se čašću da ću tužilačku funkciju vršiti po Ustavu i Zakonu. 

 

 PREDŚEDNIK RANKO KRIVOKAPIĆ: 

 Ovim je, što bi rekli, plodotvorno završeno prvo zasijedanje na Cetinju. Śutra se 

vidimo u Podgorici. Hvala vam.   

 

 

 

 

  

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 


